

ការបើកបរក្នុងតំបន់សាលារៀន

សិស្សទាំងអស់សមនឹងទទួលបានការទៅ និងមកពីសាលារៀនដោយសុវត្ថិភាព។ ជាការចាំបាច់ណាស់សម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នាដែលត្រូវយកចិត្តទុកដាក់បន្ថែម នៅពេលពួកគេចូល និងចេញពីបរិវេណសាលារៀន។ នេះគឺជាគោលការណ៍ណែនាំសាមញ្ញ ដើម្បីជួយអ្នកឱ្យយល់ពីមូលដ្ឋានគ្រឹះ។



1 យល់ដឹងពីធានារបស់សាលារៀនអ្នកសម្រាប់ការមកដល់ និងការចាកចេញ

មុនពេលឆ្លាំសិក្សាចាប់ផ្តើម ពិនិត្យឡើងវិញជានិច្ចនូវនីតិវិធីនៃការមកដល់ និងការចាកចេញពីសាលារៀនអ្នក។

💡 ព័ត៌មានជំនួយ:
ចែករំលែកនីតិវិធីទាំងនេះជាមួយអ្នកថែទាំក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិណាម្នាក់ដែលអាចនឹងមកទទួលយកកូន ឬដាក់កូនរបស់អ្នកចុះ។

- បញ្ជីពិនិត្យមើលការដាក់ និងការចាំទទួលយកសិស្ស**
- ✓ បើកបរក្នុង ល្បឿនយឺត
 - ✓ អនុវត្តតាមការណែនាំឆ្នាំឆ្លងកាត់
 - ✓ ត្រូវធានាថាអ្នកស្ថិតនៅកន្លែងត្រឹមត្រូវសម្រាប់ចាំទទួលយក និងដាក់សិស្សចុះ។

2 បិទម៉ាស៊ីនរបស់អ្នក នៅពេលរង់ចាំ

បញ្ហាទូទៅរបស់អ្នកទុកចោល ខណៈពេលដែលមិនមានចលនា (បញ្ហារថយន្ត) អស់រយៈពេលជាង 10 វិនាទីខ្លះខាយប្រុងឥន្ធនៈ និងផលិតការបំភាយដែលរួមចំណែកដល់គុណភាពខ្យល់មិនល្អ។ សូមបិទម៉ាស៊ីនរបស់អ្នកកំពុងរង់ចាំ ហើយងាយនឹងទទួលបានការបំពុលដោយធូលីផ្សេងៗ។

1. បិទម៉ាស៊ីនឡានរបស់អ្នក នៅពេលអ្នកកំពុងរង់ចាំនៅក្នុងកន្លែងចាំទទួលយក និងកន្លែងដាក់សិស្សចុះ។
2. វាសន្សំសំចៃប្រុងឥន្ធនៈបានកាន់តែល្អ ក្នុងការចាប់ផ្តើមដំណើរការឡានរបស់អ្នកឡើងវិញ នៅពេលអ្នកត្រូវមិនខ្លួនរួចរាល់ក្នុងការចេញដំណើរ។

🛡️ វាគឺជាច្បាប់។
ឡានមិនអាចបញ្ជូនទុកចោលលើសពី 5 នាទីបានទេ លើកលែងតែគេកំពុងប្រើប្រាស់ឡាននោះដើម្បីចែកចាយ ឬទទួលយកទំនិញ ដែលចាំបាច់ឱ្យម៉ាស៊ីនបញ្ជោះ។ ប្រសិនបើ អ្នកល្មើសនឹងច្បាប់នេះ អ្នកអាចទទួលបានការដាក់ពិន័យជាប្រាក់ 100 ដុល្លារសម្រាប់បទល្មើសដំបូង និងរហូតដល់ 500 ដុល្លារចំពោះបទល្មើសលើកក្រោយ។

ច្បាប់ទូទៅ របស់រដ្ឋម៉ាសាឈូសេត ជំពូក 90 ផ្នែក 16A

+ បើកបរដោយសុវត្ថិភាព៖ ពិនិត្យមើលផ្លូវសម្រាប់កង់ និងថ្មើរជើង ហើយ គោរពច្បាប់ស្តីពីការមិនឱ្យប្រើប្រាស់ដៃចុចទូរស័ព្ទពេលកំពុងបើកបរ

អ្នកថ្មើរជើង និងអ្នកជិះកង់គឺជាអ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវដែលងាយរងគ្រោះបំផុត។ នៅពេលកំពុងបើកបរ បន្ថយល្បឿន សំឡឹងមើល និងឱ្យសិស្សទៅមុន។

ច្បាប់ម៉ាសាឈូសេតហាមឃាត់អ្នកបើកបរយានយន្ត មិនឱ្យប្រើប្រាស់ខ្សែកណ្តាប់អូឡីចត្រូនិកណាមួយ រួមមានទូរស័ព្ទដៃ លើកលែងតែខ្សែកណ្តាប់នោះត្រូវបានប្រើដោយមិនប្រើដៃកាន់។

ច្បាប់ស្តីពី "ការមិនឱ្យប្រើប្រាស់ដៃចុចទូរស័ព្ទពេលកំពុងបើកបរ" ចូលជាធរមានចាប់ពីថ្ងៃទី 23 ខែកុម្ភៈ ឆ្នាំ 2020 ។

ច្បាប់ទូទៅរបស់រដ្ឋម៉ាសាឈូសេត ជំពូក 90 ផ្នែក 13B

i ព័ត៌មាន
សូមចូលមើល [Mass.Gov/Handsfree](https://www.mass.gov/handsfree)



4 គោរពច្បាប់រថយន្តក្នុងសាលារៀនរបស់រដ្ឋម៉ាសាឈូសេត

ប្រសិនបើរថយន្តក្នុងសាលារៀន ឬឡានមានការលោតភ្លើងភ្លឺបំភ្លែត និងមានស្លាកសញ្ញាឈប់លាតចេញមក អ្នកត្រូវតែឈប់។ វាមិនសំខាន់ទេថាតើចំហៀងផ្លូវមួយណាដែលអ្នកកំពុងធ្វើដំណើរ។ បន្ថយបរហូតដល់ភ្លើងឈប់លាតភ្លឺបំភ្លែត ឬសញ្ញាឈប់លាតត្រឡប់វិញ។ បន្ទាប់មករកិលយឺតៗ ហើយបន្តរកមើលកូនៗ។

ការបំពានច្បាប់ដំបូងអាចបណ្តាលឱ្យមានការព្យួរអាជ្ញាប័ណ្ណ និងពិន័យជាប្រាក់ 250 ដុល្លារ។

ច្បាប់ទូទៅ របស់រដ្ឋម៉ាសាឈូសេត ជំពូក 40 ផ្នែក 14 ។

ឈប់ **ការក្រឡេកមើលជិតបំផុត៖ រថយន្តក្នុងសាលារៀន និង រថយន្តដឹកសិស្សសាលារៀន**

រថយន្តក្នុងសាលារៀនពណ៌លឿងមានភ្លើងសញ្ញាពណ៌ក្រហមលោតភ្លឺបំភ្លែត ហើយស្លាកសញ្ញាឈប់ដែលបើកចេញពីចំហៀងរបស់អ្នកបើកបរ។ រថយន្តដឹកសិស្សដូចជារថយន្តរថយន្តបន្ត ឬរថយន្តសម្រាប់ដឹកគ្រួសារមានភ្លើងសញ្ញាពណ៌ក្រហមលោតភ្លឺបំភ្លែត និងស្លាកសញ្ញា "រថយន្តក្នុងសាលារៀន" នៅខាងលើ។ អ្នកបើកបរយានយន្តប្រើសញ្ញាព្រមានទាំងនេះ នៅពេលអនុញ្ញាតឱ្យសិស្សឡើង និងចុះ។

5 សាកល្បងការធ្វើដំណើរ ដោយមិនជិះរថយន្ត

ប្រសិនបើជិះរបស់អ្នកស្ថិតនៅចម្ងាយជិត (1/2 ទៅមួយម៉ាយល៍) ពីសាលារៀន សូមប្រើសេរីសយកមេធ្យាបាយដឹកសកម្មមួយដើម្បីទៅសាលារៀនដោយការដើរ ឬការជិះកង់។ ពិចារណាដើម្បីសម្រេចបាននូវគោលដៅដោយមួយក្រុមគ្រួសារផ្សេងទៀតនៅសាលារៀនរបស់អ្នក។

- ចាប់ផ្តើម **ការដើរជាលក្ខណៈរថយន្តក្នុងសាលារៀន** ឬ **រថយន្តស្រមាប់ដឹកកង់** (ធ្វើការជាមួយអ្នកស្រមៃមប្រមូលការផ្សព្វផ្សាយ SRTS របស់អ្នក ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែម)
- ស្រមៃមប្រមូលទីតាំងស្រមាប់ **ចំណត និងការដើរ** ជាមួយសាលារៀន ដើម្បីកាត់បន្ថយចំនួនចរាចរណ៍នៅលើតំបន់សាលារៀន។
- ប្រសិនបើអ្នកគ្រូកុំរើតែបើកបរ សូមសាកល្បង **ការធ្វើដំណើររថយន្ត** ។

📢 តើអ្នកដឹងទេ?
អ្នកមិនមែនជាអ្នកធ្វើឱ្យស្ទះចរាចរណ៍ទេ ប៉ុន្តែអ្នកកំពុងធ្វើចរាចរណ៍សាកល្បង ការធ្វើដំណើរដោយមិនជិះរថយន្ត ដើម្បីកាត់បន្ថយការកកស្ទះក្នុងអំឡុងពេលទៅទទួលយក និងដាក់សិស្សចុះ។